

通告 球车费调整

尊敬的会员：

自 2024 年 3 月 15 日起，球车租用费将由人民币 350 元上调至 400 元/18 洞。手推车租用费也会作相应的上调。

自 2018 年以来，球车及手推车租用费一直未作调整，球车及球会运营相关费用逐年增加，且其他地区球会的球车费也增加了。球会调整后的新价格与当地高尔夫市场一致。

请参看以下更新价格：

	9 洞	18 洞
租用手推车	¥175	¥350
租用球车	¥200	¥400

再次感谢您对我们球会的支持与帮助，让球会跻身华南最佳球场之一。

球会经理：田星华
2024 年 3 月 7 日

Cart Price Increase

Dear Members:

Effective March 15th, 2024, we will increase our cart fees from 350 RMB to 400 RMB/18 hole round of golf. We will also increase our trolley rental charges to balance with the 18 hole increase.

We have not increased our cart and trolley prices since 2018 and since that time all related expenses associated with operating golf carts and our club have measurably increased as well as the cart fees of other area golf clubs. Our pricing is now consistent with the local golf market.

Please see the following list of updated price.

	9 Holes	18 Holes
Trolley Rental	¥175	¥350
Golf Cart Rental	¥200	¥400

Thanks again for all of your support of our club and help in making it among the finest in Southern China.

With Best Regards

Club Manager: Tim Shaver
March 7th, 2024